

Multicultural Academy Charter School
នីតិវិធីនៃការចុះឈ្មោះសម្រាប់ឆ្នាំ 2019-2020

ដើម្បីចុះឈ្មោះកូនរបស់អ្នកនៅ MACS អ្នកត្រូវតែធ្វើតាមជំហានខាងក្រោម។ ដើម្បីទទួលបានច្បាប់ចម្លងអំពីនីតិវិធីទាំងនេះ និងឯកសារផ្សេងទៀតជាភាសាផ្សេងក្រៅពីអង់គ្លេស សូមទាក់ទងមកកាន់ការិយាល័យកណ្តាលតាមលេខទូរសព្ទ 215-227-0513 ឬចូលទស្សនាវិបសាយថ្មី (www.macs.k12.pa.us)។

1. សូមចូលទស្សនា www.applyphillycharter.org ថ្ងៃនេះដើម្បីចាប់ផ្តើមដំណើរការដាក់ពាក្យចូលរៀន។ **កាលបរិច្ឆេទកំណត់សម្រាប់ការប្រគល់ពាក្យសុំថ្ងៃទី 28 ខែមេសា ឆ្នាំ 2019**។ បេក្ខជនមិនអាច និងមិនទទួលយកផ្ទាល់ដោយ MACS ឡើយ។
2. នៅពេលអ្នកបានបំពេញពាក្យចូលរៀនតាមអនឡាញ រួចហើយ អ្នកនឹងកូនរបស់អ្នកនឹងទទួលបានការអញ្ជើញឱ្យចូលរួមក្នុងសម័យប្រជុំផ្តល់ព័ត៌មានដោយស្ម័គ្រចិត្ត។ គោលបំណងនៃសម័យប្រជុំផ្តល់ព័ត៌មាននេះគឺដើម្បីពន្យល់អំពីបេសកកម្មនិងចក្ខុវិស័យរបស់ MACS ដើម្បីឱ្យអ្នកសម្រេចថាតើសាលារៀនរបស់យើងល្អសមស្របនឹងកូនរបស់អ្នកដែរឬទេ។
3. នៅថ្ងៃទី 28 ខែមេសា ឆ្នាំ 2019 បើ MACS បានទទួលពាក្យសុំច្រើនជាងកន្លែងដែលមាន យើងនឹងធ្វើការចាប់ផ្តើមសាធារណៈមួយ ដែលនឹងប្រព្រឹត្តិឡើងនៅថ្ងៃពុធ ទី 5 កុម្ភៈ វេលាម៉ោង 4:00 ព្រឹក ក្នុងសាលាប្រជុំរបស់សាលារៀន។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំទាំងអស់នឹងទទួលបានដំណឹងតាមសំបុត្រអំពីលទ្ធផលនៃការចាប់ផ្តើមសាធារណៈ។ (សូមមើលឯកសារស្តីពីនីតិវិធីនៃការចាប់ផ្តើមនៅលើវិបសាយថ្មីរបស់យើងសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម)។ បើឈ្មោះរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំម្នាក់ត្រូវបានជ្រើសរើស គ្រួសារនោះនឹងទទួលបានលិខិតមួយដែលស្នើសុំឱ្យពួកគេប្រគល់ឯកសារដែលបានរាយក្នុងជំហាន 4។

ឬ

នៅថ្ងៃទី 28 ខែមេសា ឆ្នាំ 2019 បើ MACS បានទទួលពាក្យសុំច្រើនជាងកន្លែងដែលមាន អ្នកដាក់ពាក្យសុំទាំងអស់នឹងទទួលបានលិខិតដែលស្នើសុំឱ្យពួកគេប្រគល់ឯកសារដែលបានរាយក្នុងជំហាន 4។ ពាក្យសុំទាំងអស់ដែលបានប្រគល់បន្ទាប់ពីកាលបរិច្ឆេទកំណត់នៅថ្ងៃទី 28 ខែមេសា នឹងត្រូវបានដំណើរការតាមមូលដ្ឋានមកមុន បម្រើជូនមុន ហើយអ្នកដាក់ពាក្យសុំនឹងត្រូវបានទាក់ទងតាមសំបុត្រ ព្រមទាំងសុំឱ្យប្រគល់ឯកសារដែលបានរាយក្នុងជំហាន 4។

4. ក្នុងលិខិតយល់ព្រមទទួល អ្នកនឹងត្រូវបានសុំឱ្យប្រគល់ឯកសារខាងក្រោមជូនការិយាល័យយើង ដើម្បីបញ្ចប់ការចុះឈ្មោះ (អ្នកនឹងមានពេល 4 សប្តាហ៍ ដើម្បីប្រគល់ឯកសារដែលបានតម្រូវទាំងនេះ លុះត្រាតែអ្នកត្រូវការពេលច្រើនដោយសារបញ្ហាភាសា)៖
 - a. **លិខិតបញ្ជាក់ទីលំនៅ៖** (លិខិតបញ្ជាក់កម្មសិទ្ធិ, វិក្កយបត្រសេវាសាធារណៈបច្ចុប្បន្ន, វិក្កយបត្របណ្ណាធិការបច្ចុប្បន្ន, វិក្កយបត្រពន្ធលើអចលនទ្រព្យ, ការចុះបញ្ជីយានយន្ត, បណ្ណបើកបរ, អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ DOT។)
 - b. **លិខិតបញ្ជាក់អាយុកុមារ៖** (អាចទទួលយកឯកសារណាមួយក្នុងចំណោមឯកសាររបស់កុមារទាំងនេះ៖ លិខិតបញ្ជាក់កំណើត; លិខិតបញ្ជាក់ពិធីលាងបាប (ឬសំណេរចម្លងនៃកំណត់ត្រាអំពីការលាងបាប ដែលបានបញ្ជាក់ដោយសាការី ឬក៏បានបញ្ជាក់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ និង បង្ហាញខែថ្ងៃឆ្នាំកំណើត); សេចក្តីថ្លែងការណ៍ពីឪពុកម្តាយ ឬ សាច់ញាតិផ្សេងទៀត ដោយបានបញ្ជាក់ដោយសាការី និង មានបញ្ជាក់ពីខែថ្ងៃឆ្នាំកំណើត; លិខិតឆ្លងដែនដែលមានសុពលភាព, កំណត់ត្រាសាលារៀនពីមុនដែលបញ្ជាក់ពីខែថ្ងៃឆ្នាំកំណើត។
 - c. **របាយការណ៍ចាក់ថ្នាំបង្ការ៖** តាមច្បាប់តម្រូវ ឯកសារដែលអាចទទួលយកបានរួមបញ្ចូលទាំង៖ របាយការណ៍ចាក់ថ្នាំបង្ការកុមារ សេចក្តីថ្លែងការណ៍ពីអតីតសាលារៀនក្នុងសង្កាត់ឬពីការិយាល័យវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវការពិនិត្យការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬដំណាក់កាលដែលកំពុងធ្វើ ឬការធានាដោយ

សូមត្រឡប់ >

ពាក្យសុំដី ពីអភិគណនាវៀនក្នុងសង្កាត់ឬការិយាល័យវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវការបញ្ចប់ការចាក់ថ្នាំ បង្ការជាមួយនឹងការយោងលើរបាយការណ៍

- d. **លិខិតថ្លែងសច្ចា៖** (សេចក្តីថ្លែងការណ៍អំពីការចុះបញ្ជី ដែលតម្រូវដោយច្បាប់; ទម្រង់បែបបទនេះ នឹងធ្វើតាមសំបុត្រជាមួយលិខិតដែលបានពណ៌នាក្នុងជំហាន 3។)
- e. **ការស្នងមតិភាសាកំណើត៖** តាមច្បាប់តម្រូវ ទម្រង់បែបបទនេះនឹងធ្វើតាមសំបុត្រជាមួយលិខិត ដែលបានពណ៌នាក្នុងជំហាន 3។

នៅពេលយើងទទួលបានឯកសារដែលបានតម្រូវខាងលើហើយ រួមទាំងទម្រង់បែបបទយល់ព្រមទទួល- ការចុះឈ្មោះ ដែលបានបំពេញរួច (ដូច្នោះយើងដឹងថា អ្នកបានយល់ព្រមទទួលការផ្តល់ជូនរបស់យើងក្នុង ការចុះឈ្មោះ) នឹងបញ្ចប់ដំណើរការចុះឈ្មោះ។ យើងនឹងធ្វើជូនអ្នកភ្លាមៗនូវលិខិតអបអរមួយដែលបញ្ជាក់ ពីការទទួលរបស់យើងនូវឯកសារដែលចាំបាច់ទាំងអស់។

ក្រោយពីការប្រគល់បណ្ណរបាយការណ៍ចុងក្រោយរបស់កូនអ្នកក្នុងខែមិថុនា កូនរបស់អ្នកនឹងត្រូវបាន ចុះឈ្មោះក្នុងបញ្ជីរួចហើយ។

*សូមកត់សម្គាល់ថា៖ បើកូនរបស់អ្នកទទួលសេវាអប់រំពិសេស ឬ សេវា ESOL នៅពេលយើងយល់ព្រមទទួល កូនរបស់អ្នក យើងក៏ស្នើសុំឯកសារទាំងនេះផងដែរមុនថ្ងៃទី30 ខែមិថុនា ដើម្បីចុះឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឲ្យបាន សមស្រប៖ **ឯកសារ IEP, ER, NOREP, ESOL** ។*